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Jeg startet min PhD ved matematisk institutt i januar 2020, forskningen min dreier seg om teoretiske aspekter 
ved kunstig intelligens, mer spesifikt dyp læring. Jeg fullførte både Bachelor- og Master-graden ved UiO og har 
derfor allerede god kjennskap til strukturen og oppbyggningen av Matematisk institutt og det Matematisk-
Naturvitenskapelige fakultetet ved universitetet.  
 
Som student var jeg i perioden 2015 til 2017 medlem av matematisk fagutvalg, gjennom dette vervet har jeg sittet 
som studentrepresentant i både instituttstyret til matematisk institutt og i matematisk-naturvitenskapelig 
studentutvalg (MNSU). Jeg synes det har vært utrolig interessant å få et innblikk i hvordan større avgjørelser tas, 
hvilke mål som settes og hvordan studenter kan påvirke disse avgjørelsene. Generelt føler jeg at studenter og 
midlertidig ansatte har for lite kunnskap om sine påvirkningsmuligheter. Dette ønsker jeg å hjelpe. Jeg vil bidra til 
at flere får kunnskap om hvordan avgjørelser som angår dem tas og hvordan de kan påvirke dette. 
 
På fritiden klatrer jeg og jeg har tidligere vært nestleder av OSI klatring. Jeg håper jeg kan få tilliten til å sitte som 
representant i instituttstyret. 
 


